



# Anna Burke MP

Federal Member for Chisholm

Level 1, 207 Blackburn Road, Syndal 3149 Ph: (03) 98020566  
Fax: (03) 98020588 | [anna.burke.mp@aph.gov.au](mailto:anna.burke.mp@aph.gov.au) | [www.annaburke.com](http://www.annaburke.com)



## MESSAGE FROM SPEAKER ANNA BURKE MP

### To the Chinese Professionals Club of Australia

This year marks the 20<sup>th</sup> anniversary of the establishment of the Chinese Professionals Club of Australia. On this special occasion, I am very pleased to congratulate everyone associated with the club on this momentous milestone.

For many years, Australia's high-calibre Chinese professionals have been highly regarded for their significant contribution to our nation in almost every single sector.

Since its inception two decades ago, the Chinese Professionals Club of Australia has been dedicated to enhancing social interaction and cooperation among the local Chinese professionals community and encouraging its members to engage activities aimed at strengthening multiculturalism.

I am proud of the enormous achievements the Chinese Professionals Club of Australia has made over the years and particularly happy that the club is based in my electorate of Chisholm where the Chinese community is a vibrant and integral component of the wider community.

Your club has been proven to be excellent and successful and I wish another successful 20 years ahead of you!

Yours sincerely,

**Anna Burke MP**  
**Speaker of the House of Representatives**  
**Federal Member for Chisholm**



# Anna Burke MP

Federal Member for Chisholm

Level 1, 207 Blackburn Road, Syndal 3149 Ph: (03) 98020566

Fax: (03) 98020588 | [anna.burke.mp@aph.gov.au](mailto:anna.burke.mp@aph.gov.au) | [www.annaburke.com](http://www.annaburke.com)



## 澳大利亚众议院议长 ANNA BURKE MP 贺词

### 澳大利亚华人专业人士俱乐部

今年恰逢澳大利亚华人专业人士俱乐部成立二十周年。在这一里程碑式的特殊时刻，我谨在此向贵俱乐部全体人员致以祝贺。

多年来，投身于各行各业的高素质、高水准的澳大利亚华裔专业人士为我们的国家做出了极其重要的贡献，而倍受赞扬与好评。

自从 20 年前成立伊始，澳大利亚华人专业人士俱乐部就一直致力于增进当地华裔专业人士间的社交及合作，并一直鼓励其成员参与旨在促进多元文化发展的各项活动。

我为澳大利亚华人专业人士俱乐部近年来所取得的成绩感到骄傲与自豪，并十分高兴地看到该俱乐部就位于我们的 Chisholm 选区，在这里华裔社区是我们整个大社区中充满生气、不可或缺的一部分。

贵俱乐部的卓越与成功业已获得证明。在此，我预祝贵俱乐部在下一个 20 年中同样获得成功。

Anna Burke MP

澳大利亚联邦众议院议长

Chisholm 选区联邦议员